

# UN-TWISTER

## Description

This semi-automatic un-twisting machine offers high production efficiency in combination with perfect processing quality. It is also easy to operate, attractively priced and guarantees accurate performance.

With its compact dimensions, it can be placed on any bench top hardly taking up any space. The intuitive software (touchscreen operated) enables you to save the un-twisting parameters.

## Highly efficient Un-twisting

- Simple, intuitive operation with touch screen.
- High production speed without operator influence.
- Process parameters can be stored.
- Stringent quality assessments before production approval.
- Outstanding processing quality.
- Reliable results at all times.
- Can be set in a precise position for the initial untwist length.
- Programmable un-twisting machine for single and multi-core cables.
- Programmable counter rotation at the end of the un-twisting cycle.

## Beschreibung

Diese halbautomatische, Entdrill Maschine bietet eine hohe Effizienz der Produktion in Kombination mit perfekter Verarbeitung. Es ist auch einfach zu bedienen, Attraktive Preis und bietet eine hervorragende Leistung.

Mit seinem geringen Stellfläche kann es auf jedem Tisch platziert werden, da die Maschine kaum Platz in Anspruch nimmt. Die intuitive Software (Touchscreen betätigt) ermöglicht es Ihnen, die Einstellparameter zu speichern.

## Hoch effizienter entdrillspezialist

- Einfache, intuitive Bedienung mit Touchscreen.
- Hohe Produktionsgeschwindigkeit ohne Bedienerinfluss
- Speicherung der Prozessparameter.
- Qualitätsbewertung vor Produktionsfreigabe
- Hervorragende Verarbeitungsqualität.
- Dauerhaft sichere Ergebnisse.
- Kann für eine anfängliche unverarbeitete Länge auf eine genaue Position eingestellt werden.
- Programmierbare Aufdrehmaschine für Einzel- und Mehrkernkabel.
- Programmierbare Gegenrotation am Ende des Aufdrehzyklus

